
ПРОТОКОЛ № 04 – 2024 

ІНТЕРАКТИВНЕ ЗАСІДАННЯ СПОРТИВНОГО КОМІТЕТУ 

Громадської організації «Вітрильна федерація України» 

(далі ГО «ВФУ»), код ЄДРПОУ: 14296808. 

21 січня 2024 року. 

Початок роботи: о 20:30 (за Київським часом) 

 

Члени Спортивного комітету, присутні на засіданні: 

 

1.Олексій Нижегородов – голова Спортивного комітету, представник класу «iQFOiL» 

2. Ігор Трофимов – член Спортивного комітету, головний тренер 

3. Юлія Кисельова – член Спортивного комітету, представник класу «Оптиміст» 

4. Ігор Матвієнко – член  Спортивного комітету, представник класу «470» 

5. Олександр Ізаров – член  Спортивного комітету, представник класу «Кадет» 

6. Юлія Кисельова – член  Спортивного комітету, заступник представника класу «RS 

Tera»  

7. Максим Чес – член  Спортивного комітету, представник класу ILCA 6 

8. Альона Пахольчик – член  Спортивного комітету, видатний спортсмен 

9. Юрій Журавльов – член  Спортивного комітету, представник класу ILCA 4 

10. Єлизавета Виноградова – Голова Комісії атлетів ГО «ВФУ» (з дорадчим голосом) 

 

Запрошені:  

Геннадій Іщенко – керівник ВП ГО «ВФУ» «ЗАПОРІЗЬКА ОБЛАСНА ФЕДЕРАЦІЯ 

ВІТРИЛЬНОГО СПОРТУ»; 

Кирило Долгов – спортсмен-інструктор штатної команди національної збірної команди 

України з вітрильного спорту 

 

У засіданні беруть участь десять членів Спортивного комітету. Згідно з Положенням про 

Спортивний комітет засідання є правомочним і Спортивний комітет може виносити ухвали з 

питань порядку денного. Пропонований порядок денний та супровідні матеріали були 

попередньо надіслані усім членам Спортивного комітету. Додатки до протоколу є 

невід’ємною частиною протоколу. Інтерактивне засідання Спортивного комітету відбулося 

шляхом спілкування через додаток для проведення відео конференцій Google Meet. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 1. Розгляд звернення Кирила Долгова стосовно участі його екіпажу у НТЗ та чемпіонаті 

світу в класі «470» . Доповідач Матвієнко Ігор 

2. Різне. 

 

За пропонуємий Порядок денний 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

9 0 0 0 
 

УХВАЛИЛИ: 

Затвердити запропонований Порядок денний. 

 

ПИТАННЯ ПЕРШЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Розгляд звернення Кирила Долгова стосовно участі його екіпажу у НТЗ та чемпіонаті 

світу в класі «470» . Доповідач Матвієнко Ігор 
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Доповідач: МАТВІЄНКО Ігор  

Доповідач доповів, що після додаткових обговорювань зі спортсменами класу «470», 

асоціація вважає, що склад команди класу «470», що відряджається за державні кошти і який 

був затверджений на засіданні Спортивного комітету 16 січня  2024 залишити.  

За рахунок бюджетних коштів: 

1. Самарін Єгор – спортсмен  

2. Василенко Єлизавета – спортсменка  

3. Герасименко Олександр – тренер  

Але якщо є можливість фінансування екіпажу Долгова Кирила/Лижичко Софія, асоціація 

не заперечує. 
 

Слухали: Геннадія Іщенко  

Геннадій зазначив, що Кирило Долгов спортсмен, якій має сильну мотивацію, готується  

до зазначених змагань, придбав нові вітрила, вирішує питання з військовим обліком і нічого 

страшного, що його нова шкотова не має досвіду участі в міжнародних змаганнях і вони 

жодного разу не сиділи разом в човні, їм треба дати шанс, вони зможуть потренуватися на 

зборі перед чемпіонатом світу. 

Слухали: Юлію Кисельову, Ігоря Трофимова, Альону Пахольчик, які задавали питання 

Кирилу Долгову. 

Кирило Долгов підтвердив, що з новою шкотовою Софією він не провів жодного 

тренування, вона не має міжнародного досвіду участі у змаганнях. Кирило не визначився, чи 

буде з Софією Лижичко тренуватися і виступати далі у складі екіпажу чи повернеться його 

попередня шкотова Альона Полова, яка наразі є спортсменом-інструктором штатної команди і 

отримує 0,5 ставки Мінмолодьспорту. 

Також Кирило зазначив, що навряд чи йому вдасться виконати запланований в контракті 

результат – увійти до перших 50% на чемпіонаті світу, але він буде намагатися. 
 

В обговорюванні взяли участь Альона Пахольчик, Ігор Трофимов, Ігор Матвієнко, 

Максим Чес, Олександр Ізаров, Юрій Журавльов. 

Було зазначено, що в класі «470» не розглядається кожен спортсмен окремо, екіпаж це 

спільна робота двох спортсменів, в такому складі екіпаж не відповідає системі відбору і не має 

права бути відрядженим за бюджетні кошти. 

Альона Пахольчик, Ігор Трофимов зазначили, що результат екіпажу це довгий процес 

спільних тренувань і досягти результату для отримання ліценцій не можливо лише після 

спільних тренувань 2 тижні, враховуючі і те, що в цю пору року на Пальмі дуже сильні вітри. 

Ігор Трофімов зазначив, що більш результативно для цього екіпажу буде участь у 

останньому етапі відбору –  міжнародній регаті «Олімпійський тиждень Франції» в м. Йєр в 

квітні 2024 року. 

Після обговорювання присутні, враховуючи думку членів Спортивного комітету, які в 

минулому є успішними, видатними спортсменами класу «470» (Альона Пахольчик, Ігор 

Матвієнко, Юрій Журавльов, Олександр Ізаров) зазначили, що витрачати бюджетні кошти на 

участь в чемпіонаті світу в класі «470» непідготовленого зовсім екіпажу недоцільно. 

Але, якщо екіпаж Долгов Кирило/Софія Лижичко все одно планують взяти участь у 

чемпіонаті світу, то додати екіпаж та тренера Казімірова Олександра до списку учасників НТЗ 

та учасників чемпіонаті світу за рахунок позабюджетних коштів. 

 

На голосування винесена наступна пропозиція: 

1. Додати екіпаж Долгов Кирило/Лижичко Софія, тренера Казімірова Олександра до 

списку учасників НТЗ та чемпіонату світу за рахунок позабюджетних коштів та викласти 

список у наступній редакції: 

За рахунок бюджетних коштів: 

1. Самарін Єгор – спортсмен  

2. Василенко Єлизавета – спортсменка  

3. Герасименко Олександр – тренер  
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За рахунок позабюджетних коштів: 

1. Білогородський Михайло – спортсмен  

2. Заточна Поліна – спортсменка  

3. Швець Борис – тренер  

4. Долгов Кирило – спортсмен 

5. Лижичко Софія – спортсменка 

6. Казіміров Олександр - тренер 

 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

7 1 1 0 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Затвердити остаточний склад учасників НТЗ та чемпіонату світу в класі «470» 

За рахунок бюджетних коштів: 

1. Самарін Єгор – спортсмен  

2. Василенко Єлизавета – спортсменка  

3. Герасименко Олександр – тренер  
 

За рахунок позабюджетних коштів: 

1. Білогородський Михайло – спортсмен  

2. Заточна Поліна – спортсменка  

3. Швець Борис – тренер  

4. Долгов Кирило – спортсмен 

5. Лижичко Софія – спортсменка 

6. Казіміров Олександр - тренер 

 
 

ПИТАННЯ ДРУГЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Різне. 

Була обговорена пропозиція щодо допомоги доїзду екіпажу  Білгородського Михайла з 

міста Києва до м. Пальма (Іспанія) на автомобілі, що відряджається за державні кошти. 

Автомобілем буде довезена щогла, обладнання та спортивні речі юніорського екіпажу. У 

зв’язку з тим, що автомобіль має лише 5 місць, по дорозі буде декілька ночівель, а також 

дорогий паром м. Барселона – м. Пальма, тому більш економним і доцільним є переліт прямим 

рейсом  м. Варшава (Польща) - м. Пальма (Іспанія). Ця інформація взята до уваги директором 

СДЮСШОР Чесом Максимом, який зазначив, що буде звертатися за підтримкою до 

вітрильної спільноти м. Києва. 

Голосування не проводилося. 

 
 

 

На цьому порядок денний вичерпаний, засідання Спортивного комітету завершено. 

 

 

Олексій Нижегородов                                                        Юлія Кисельова 

Головуючий на засіданні                                                  Секретар засідання 




